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La presentació de les finals del Campionat i de la Copa Catalunya Amateur i de la Copa

Catalunya  Femenina  s’ha  celebrat  aquest  migdia  a  Barcelona  amb  tots  els

protagonistes.  L’acte  s’ha  emès  en  directe  a  l’FCF  TV.

La Sala d’Actes de la Federació Catalana de Futbol, a Barcelona, ha acollit la presentació

de les finals que es disputaran aquest cap de setmana a l’Estadi Municipal Sagnier, a El

Prat de Llobregat. Aquestes són:

Final del Campionat de Catalunya Amateur: CF Montañesa - UE Rapitenca,

dissabte a les 18.00 hores.

Final de la Copa Catalunya Amateur: CE Sabadell FC ‘B’ - FC Vilobí, dissabte a

les 20.30 hores.

Final  de  la  Copa  Catalunya  Femenina:  CF  Torelló  -  CD  Sant  Gabriel,

diumenge a les 12.00 hores.



Així doncs, el primer en agafar la paraula ha estat el president del CF Montañesa, Pedro

García, que ha explicat que “com a equip humil que som afrontem la final amb la major

il·lusió possible. En el futbol gairebé sempre es perd, sinó estaríem tots a dalt, i és la

oportunitat de brindar a l’afició i a tot el barri aquest títol que, per a nosaltres, és molt

important”.

El capità de l’equip Dimas Delgado ha assegurat que “encara que sigui pretemporada

arribem en un moment òptim a la final. Tot l’equip, el club i l’afició tenim moltíssima

il·lusió per jugar-la i aconseguir un títol que no és fàcil. Ser campió, sigui la categoria

que sigui, no és fàcil enlloc. Per a nosaltres és una oportunitat de donar continuïtat a tot

el  que vam fer l’any passat.  Per això,  hi  ha ganes i  il·lusió de posar la cirereta a la

temporada”.



Per  la  seva  banda,  parlant  de  la  Copa  Catalunya  Amateur,  Bruno  Batlle,  director

general del CE Sabadell FC, ha afirmat que “sempre és un honor jugar finals. Haver

arribat fins aquí és la demostració de la bona feina que s’ha fet. És un equip molt jove i

tenen moltíssimes ganes de jugar aquesta final”. El capità de l’equip, Oriol Bordàs, ha

explicat que “després de la bona temporada passada i de les eliminatòries que hem fet

a la Copa Catalunya es pot pensar que som els favorits, però en una final tot pot passar,

així que no ens confiarem. La il·lusió que té el vestuari és guanyar la Copa”.



En quant al rival, el president del FC Vilobí, Josep Casteyó, ha reconegut que “estar aquí

és nou per a nosaltres. Hem anat creixent amb la gent del poble i ara ens trobem en

una final. És un premi pel club i pel poble. Tant és així que hem organitzat el viatge i ja

tenim quatre autocars plens”. El capità, Ernest Carreras, ha comentat que “tothom està

amb molta il·lusió, la mainada ens atura pel carrer. Dissabte ho donarem tot i farem el

possible per a guanyar. Si ens enduem la Copa a Vilobí la posarem a la vitrina del club i

serà tot un honor i un orgull per al poble”.



En representació de les finalistes de la Copa Catalunya Femenina, el president del CF

Torelló, Josep Solà, ha explicat que “la nostra aposta és guanyar, tot i que no sempre

surt bé. Som l’únic equip de la Primera Divisió i hem competit contra equips d’una o

dues categories superiors. Mirarem de tornar-nos a endur una victòria en la final. Estem

molt contents perquè tenim un gran equip de noies que és una meravella”. La jugadora

del club Marta Alier ha reconegut que “el Sant Gabriel és un dels equips més importants

del futbol femení català, però nosaltres sortirem a competir amb il·lusió. És un premi

jugar la final i, passi el que passi, per a nosaltres ja és un gran premi haver arribat fins

aquí”.



El president del CE Sant Gabriel, Gori Peralta, ha destacat que els objectius del club

sempre són “lluitar al màxim i fins al final, formar a les jugadores més petites per a que

puguin arribar a la Primera Divisió, i intentar pujar de categoria l’equip Amateur”. La

capitana, Mònica Orteu, ha dit que “sempre fa il·lusió jugar una Copa, estiguis en el club

o divisió que estiguis. Quan vam iniciar la competició no sabíem que arribaríem a la

final,  així que tot l’equip té moltes ganes del diumenge per jugar i guanyar”.



D’altra  banda,  la  regidora  d’esports  de  l’Ajuntament  de  El  Prat,  Débora  Garcia,  ha

comentat  que “com a  ciutat  estem molt  contents  de  poder  rebre  aquestes  finals

perquè sempre hem estat lluitant pel foment de l’esport. El futbol sempre ha estat molt

important en la nostra ciutat i ser la seu d’aquestes finals ens fa molta il·lusió. És una

imatge, un reflex, del que nosaltres volem aconseguir. En quant al futbol femení, és

il·lusionant tenir la final a la ciutat, ja que representa molts valors per a nosaltres i els

nostres  adolescents,  a  més  del  gran  creixement  que  està  experimentant.  Així,

fomentem la igualtat a l’esport i a la pràctica esportiva”.



El vicepresident de l’FCF i president de l’AE Prat, Luis Quiñonero, ha afirmat que “ens fa

molta il·lusió acollir les finals. Ens hem bolcat perquè es juguin aquest cap de setmana,

fent un esforç tant el club com l’Ajuntament. Segur que sortirà tot molt bé i esperem

que els clubs que vinguin al Prat estiguin a gust. A més, inaugurarem la nova grada que

hem construït. La instal·lació que tenim projectada serà molt bonica i una de les part

l’estrenarem amb les finals”.



El  representant  territorial  de  la  Secretaria  General  de  l’Esport  i  l’Activitat  Física  a

Barcelona, Josep March, ha felicitat “els equips i els esportistes que estareu aquests dies

gaudint d’aquestes finals. Teniu l’oportunitat de posar el vostre club i el vostre nom ben

amunt. L’FCF no descansa i a nosaltres ens agrada molt que sigui una Federació tan

activa, empentant els clubs i la pròpia entitat”.



Per acabar, el president de l’FCF, Joan Soteras, ha conclòs dient que “les tres finals

representen  la  feina  feta  durant  tot  l’any  a  l’FCF.  Tant  la  Copa  Catalunya  com  el

Campionat  Amateur  són les  competicions  de  casa  nostra  i  entre  tots  ho  hem de

potenciar, perquè li hem de donar la importància que es mereix. Hi ha sis molt bons

clubs que jugaran les finals i ens ho passarem molt bé. Dono les gràcies a l’AE Prat i a

l’Ajuntament per deixar-nos les instal·lacions.  La Federació està al  costat  del  futbol

modest,  nosaltres sempre recolzarem les competicions més i  menys importants”.  A

banda de les finals, Soteras ha comentat que “la Covid-19 ens ha tingut gairebé dos anys

parats i ara ja hem de començar la competició amb normalitat, sense endarreriments ni

cancel·lacions. Seguirem amb les ajudes al futbol català”.



Recordem que els tres partits es podran seguir en directe a fcf.tv. La resta de directius

de l’FCF que han assistit a la presentació han estat Jordi Bonet, Miquel Sellarès, Miquel

Piñol, Jaume Plaza, José Cosano, Pep Graus, Pere Alsina i Fernando Peña. El director

general de l’FCF, José Miguel Calle, així com el secretari general, Oriol Camacho, també

han estat presents durant l’acte; entre d'altres.
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https://www.youtube.com/watch?v=vimeo/744140990

